
Zápisnica 

z I. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2023 

konaného dňa 21. 02. 2023 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Bc. Ľuboš Blaţo - poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ,  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ,  

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ,  

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ, 

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ospravedlnená:  Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ, 

 

Neprítomný:   Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ,  

 

Ostatní prítomní:  Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku, 

občania, 

Ing. Bicek, zástupca spoločnosti ewia, a. s.. 

     

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

I. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2023 otvoril a viedol PaedDr. 

Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, ţe počet poslancov v zasadacej miestnosti je 9, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Starosta obce informoval prítomných, ţe zo zasadnutia OcZ sa ospravedlnila 

poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová a zasadnutia OcZ sa nezúčastnil poslanec  

Ing. Marek Mesároš.  

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zloţení: 

Ing. Lukáš Minár, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 



Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Mgr. Romana Révaya a Ing. Rastislava Benčíka. 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zloţení:  

Ing. Lukáš Minár, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Mgr. Romana Révaya, Ing. Rastislava Benčíka 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce uviedol, ţe návrh programu I.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce v roku 

2023 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh programu 

bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej televízii. 

Následne starosta obce prečítal  program rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa zápisnice 

2. Schválenie programu rokovania  

3. Kontrola plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ vo volebnom období 2022-2026 zo dňa 14. 12. 2022 

a z I. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 08. 02. 2023 

4. Interpelácie poslancov 

 

5. Materiály predloţené na prerokovanie  

5.1 Odvolanie pôvodných členov Rady školy pri Základnej škole a delegovanie nových členov  

5.2 Odvolanie pôvodných členov Rady školy pri Materskej škole a delegovanie nových členov  

5.3 Odvolanie pôvodných členov Rady školy pri Základnej umeleckej škole a delegovanie nových 

členov 

5.4 Návrh na neschválenie Územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č.3 

5.5 Návrh na obstaranie Územného plánu  - Zmeny a doplnky č.4 obce Močenok 



5.6 Ţiadosť občanov v ul. M. R. Štefánika o prehodnotenie lokality na výstavbu „inkluzívneho detského 

ihriska RODINKA“   

5.7 Štatút Kniţnice Močenok 

5.8 Návrh na schválenie predloţenia ţiadosti o NFP za účelom realizácie projektu s názvom: „Výmena 

športového povrchu a rekonštrukcia tribúny v Športovej hale Močenok“ s finančnou spoluúčasťou obce 

 

6. Ekonomika a majetok 

6.1. Návrh na rozdelenie dotácií pre spolky a organizácie na rok 2023 

 

7. Hlavný kontrolór obce 

7.1. Správa z kontroly vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok v roku 2022 

7.2. Vyhodnotenie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Močenok za rok 2022 

 

8. Majetkové prevody a nájmy 

8.1 Ţiadosť o odkúpenie OP – manţelia Kunášoví 

8.2 Ţiadosť o odkúpenie OP – manţelia Vričanoví 

8.3 Ţiadosť o odkúpenie OP – Ladislav Jánošík a Denisa Rimovská 

8.4 Ţiadosť o odkúpenie OP – Erika a Edita Hippové 

8.5 Ţiadosť o odkúpenie OP – Jozef Hipp 

8.6 Ţiadosť o odkúpenie OP – Štefan a Veronika Pistovičoví 

8.7 Odpredaj OP – Ing. Štefan Lenický 

 

9. Správy o činnosti komisií za rok 2022 

 Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

 Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

 Komisia pre školstvo, mládeţ a šport 

 Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy 

 Komisia pre sociálne veci a bytové otázky 

 Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

 Komisia pre ţivotné prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok 

 

10. Zápisnice z komisií 

 Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

 Komisia pre školstvo, mládeţ a šport 

 Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy 

 Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

 Komisia pre ţivotné prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok 

 

11. Rôzne 

11.1. Správa o činnosti obchodnej spoločnosti Kábel TV Močenok za rok 2022 

11.2. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2022 

 

12. Diskusia 

 

13. Záver 



Starosta dal hlasovať o predloţenom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, ţe program rokovania I. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Uznesenie č. 2. – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predloţený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ vo volebnom období 2022-2026 zo dňa  

14. 12. 2022 a z I. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 08. 02. 2023 

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o plnení uznesení z I. zasadnutia OcZ vo volebnom období 2022-2026 zo dňa  

14. 12. 2022 a z I. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 08. 02. 2023. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, ţe na I. zasadnutí OcZ, ktoré sa konalo dňa 14. 12. 2022 bolo prijatých celkovo 

36 uznesení, z ktorých 14 uznesení malo ukladací charakter pre obec.  

11 ukladacích uznesení je splnených a 3 uznesenia sú v priebeţnom stave. 

 

Uznesenie č. 6.1 – I./OZ/2022 – VZN zverejnené dňa 16. 12. 2022 – splnené. 

Uznesenie č. 6.2 – I./OZ/2022 - VZN zverejnené dňa 16. 12. 2022 – splnené. 

Uznesenie č. 6.3 – I./OZ/2022 - VZN zverejnené dňa 16. 12. 2022 – splnené. 

Uznesenie č. 6.4 – I./OZ/2022 – Plán zasadnutí OcZ bol zverejnený dňa 27. 12. 2022 – splnené. 

Uznesenie č. 6.5 – I./OZ/2022 – Cenník za prenájom spoločenskej sály bol zverejnený. – splnené. 

Uznesenie č. 6.6 – I./OZ/2022 – úprava cenníka za prenájom športovej haly bol zverejnený. – splnené. 

Uznesenie č. 7.1 – I./OZ/2022 – informácia o čerpaní rozpočtu obce k 30.09.2022 bola zverejnená dňa 16. 

12. 2022. – splnené. 

Uznesenie č. 7.3 – I./OZ/2022 – rozpočet na rok 2023 bol zverejnený dňa 19. 12. 2022. – splnené. 

Uznesenie č. 7.4 – I./OZ/2022 - čerpanie finančných prostriedkov z fondu opráv na vybrúsenie pôvodnej 

PVC podlahy a lepenie novej vysokozáťaţovej PVC podlahy vo vchode „A“ v 33 b. j. na ul. M. R. Štefánika 

bolo zrealizované. – splnené. 



Uznesenie č. 9.1 – I./OZ/2022 – uznesenie je v priebeţnom plnení – čaká sa na podklady  

od ţiadateľov Pecových. 

Uznesenie č. 9.2 – I./OZ/2022 - uznesenie je v priebeţnom plnení - – čaká sa na podklady  

od ţiadateľov Bučkuliakových. 

Uznesenie č. 9.4 – I./OZ/2022 – kúpna zmluva s manţelmi Minárikovými podpísaná a zverejnená dňa 

17.01.2023. – splnené. 

Uznesenie č. 9.5 – I./OZ/2022 – kúpna zmluva s manţelmi Sabovými podpísaná a zverejnená  

dňa 16.01.2023. – splnené. 

Uznesenie č. 9.6 – I./OZ/2022 – uznesenie je v priebeţnom plnení – návrh zmluvy bol zaslaný  

na adresu ţiadateľov.  

 

Starosta obce uviedol, ţe pokiaľ ţiadatelia od prijatia uznesenia o budúcom zámere odpredaja nehnuteľnosti 

nedodajú napr. geometrický plán alebo od prijatia uznesenia na odpredaj nehnuteľnosti nepredloţia návrh 

kúpnej zmluvy, tak uznesenie po 6 mesiacoch od jeho schválenia stráca platnosť. 

 

Hlavná kontrolórka informovala prítomných, ţe na I. zasadnutí OcZ mimo plánu práce v roku 2023, ktoré sa 

konalo dňa 08. 02. 2023 boli prijaté dve uznesenia a jedno uznesenie nebolo schválené. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

V čase 17:40 h prišiel do rokovacej miestnosti Ing. Bicek zo spoločnosti ewia a.s.. 

 

Starosta obce dal hlasovať o kontrole plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili kontrolu plnenia uznesení. 

 

Uznesenie č. 3. – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ vo volebnom období 2022-2026 zo dňa  

14. 12. 2022 a z I. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023 zo dňa 08. 02. 2023. 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada navrhol, či by bolo moţné rokovať so správcom cesty R1 smerom na Patu. 

Uviedol, ţe pri tejto dialnici je smerovacia tabuľa, na ktorej je prečiarknutý názov obce Šoporňa a  navrhol, 

aby tam bol uvedený názov obce Močenok. Odôvodnil to tým, ţe by sa vodiči ľahšie navigovali do našej 

obce. V Pate je tieţ dopravná značka, na ktorej je len dolepený názov našej obce. Ďalej navrhol, či by bolo 



moţné označiť rozdvojenie cesty ako sa ide z Veči do Močenku. Pri Dusli, a.s. sa rozdvojuje cesta a niektorí 

vodiči v noci s tým majú problém. Ďalej navrhol, či by zamestnanci obce mohli zreparovať a natrieť v obci 

skrinky spoločnosti Slovanet a.s. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe ohľadom dopravných značiek sa bude musieť obrátiť na jednotlivých správcov 

ciest. Uviedol, ţe obec si musela dať na vlastné náklady vypracovať projekt a zakúpiť dopravnú značku  

na Gorazdov. Ďalej odpovedal, ţe Obec viackrát kontaktovala spoločnosť Slovanet a.s., aby dali do poriadku 

skrinky v obci. Spoločnosť postupne niektoré skrinky vymenila za plastové. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, ţe výmena dopravného značenia pri diaľnici a v Pate môţe byť 

náročná. Poznamenal, ţe v dnešnej dobe majú autobusy aj osobné motorové vozidlá navigácie, takţe trafiť 

do našej obci by nemalo byť také komplikované. 

 

 

 

5. Materiály predloţené na prerokovanie 

 

5.1 Starosta obce informoval prítomných poslancov, ţe v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe  

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení zriaďovateľ 

deleguje zástupcov do rady škôl.  

Navrhol pôvodných členov Rady školy odvolať a delegovať nových členov do kaţdej rady školy. 

Navrhol, aby sa o kaţdom novom navrhovanom členovi hlasovalo samostatne. 

 

Starosta obce predloţil návrh na členov Rady školy pri ZŠ. 

 

1. Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Mgr. Peter Sýkora 

 

2. Mgr. Zuzana Gáliková, bytom Ľ. Štúra 1551/2, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Ing. Stanislav Šimko 

 

3. Ing. Lukáš Minár, bytom Andreja Hlinku 477/4, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 



Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora, Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Ing. Lukáš Minár 

 

Ako 4. člena navrhol poslanec Mgr. Roman Révay poslankyňu Mgr. Moniku Straňákovú Kohútovú. 

 

4. Mgr. Monika Straňáková Kohútová, bytom Balajka 2049/49, Močenok     

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Uznesenie č. 5.1 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) odvoláva 

pôvodných členov Rady školy pri ZŠ, ktorí boli delegovaní do Rady školy na základe Uznesenia  

č. 6.2 – I./OZ/2019 zo dňa 30. 01. 2019 

 

b) deleguje 

nových zástupcov zriaďovateľa do samosprávnych orgánov škôl a školských zariadení nasledovne: 

Rada školy pri Základnej škole, Školská 1699/23, 951 31 Močenok 

1. Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

2. Mgr. Zuzana Gáliková, bytom Ľ. Štúra 1551/2, Močenok 

3. Ing. Lukáš Minár, bytom Andreja Hlinku 477/4, Močenok 

4. Mgr. Monika Straňáková Kohútová, bytom Balajka 2049/49, Močenok     

 

 

 

5.2 Starosta obce predloţil návrh na členov Rady školy pri MŠ Močenok. Navrhol rovnaký postup,  

aby sa o kaţdom navrhovanom novom členovi hlasovalo jednotlivo. 

 

Starosta obce navrhol za členov Rady školy pri MŠ Močenok: 

 

1. Ing. Rastislav Benčík, bytom Andreja Hlinku 483/9, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík  



2. Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Mgr. Peter Sýkora 

 

3. Ing. Lukáš Minár, bytom Andreja Hlinku 477/4, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora, Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Ing. Lukáš Minár 

 

Ako 4. člena Rady školy poslanec Mgr. Roman Révay navrhol poslanca Ing. Mareka Mesároša.  

 

4. Ing. Marek Mesároš, bytom Rokošova I. 242/57, Močenok     

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Uznesenie č. 5.2 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) odvoláva 

pôvodných členov Rady školy pri MŠ, ktorí boli delegovaní do Rady školy na základe Uznesenia č. 6.3 

– I./OZ/2019 zo dňa 30. 01. 2019 

 

b) deleguje 

nových zástupcov zriaďovateľa do samosprávnych orgánov škôl a školských zariadení nasledovne: 

Rada školy pri Materskej škole, Vinohradská 1595/3, 951 31 Močenok 

1. Ing. Rastislav Benčík, bytom Andreja Hlinku 483/9, Močenok 

2. Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

3. Ing. Lukáš Minár, bytom Andreja Hlinku 477/4, Močenok 

4. Ing. Marek Mesároš, bytom Rokošova I. 242/57, Močenok     

 

 

 



5.3 Starosta obce predloţil návrh na členov Rady školy pri ZUŠ Močenok. Navrhol rovnaký postup, aby sa 

o kaţdom navrhovanom novom členovi hlasovalo jednotlivo. 

 

Starosta obce navrhol za členov Rady školy pri ZUŠ Močenok: 

 

1. Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

2. Ing. Jozef Šuvada, bytom Nitrianska 1254/23, Močenok 

3. Roman Budaj 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay navrhol ako člena Rady školy pri ZUŠ poslankyňu PaedDr. Luciu Tóthovú. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková informovala prítomných, ţe Rada školy pri ZUŠ Močenok  

má celkovo iba 9 členov a z toho dôvodu sa budú delegovať len 3 členovia. 

Starosta obce dal hlasovať o jednotlivých návrhoch. 

 

Schválený návrh na člena: Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 1 

Mgr. Peter Sýkora 

 

Schválený návrh na člena: Ing. Jozef Šuvada, bytom Nitrianska 1254/23, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 7 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko  

Proti: 0 

Zdrţal sa: 2 

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Neschválená návrh na člena: Roman Budaj 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 3 

Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora,  

Proti: 2  

Ing. Gabriel Bleho, PaedDr. Lucia Tóthová 

Zdrţal sa: 4 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Roman Révay, Ing. Stanislav Šimko,  Ing. Jozef Šuvada 

 

Schválená návrh na člena: PaedDr. Lucia Tóthová, Lúčky 1393/51, Močenok 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 



Za: 7 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora, Ing. 

Stanislav Šimko,  Ing. Jozef Šuvada 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 2 

Bc. Ľuboš Blaţo, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Uznesenie č. 5.3 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) odvoláva 

pôvodných členov Rady školy pri ZUŠ, ktorí boli delegovaní do Rady školy na základe Uznesenia  

č. 6.4 – I./OZ/2019 zo dňa 30. 01. 2019 

 

b) deleguje 

nových zástupcov zriaďovateľa do samosprávnych orgánov škôl a školských zariadení nasledovne: 

 

Rada školy pri Základnej umeleckej škole, Školská 1690, 951 31 Močenok 

1. Mgr. Peter Sýkora, bytom Rokošova I. 222/37, Močenok 

2. Ing. Jozef Šuvada, bytom Nitrianska 1254/23, Močenok 

3. PaedDr. Lucia Tóthová, Lúčky 1393/51, Močenok 

 

 

 

5.4 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh na neschválenie Územného plánu obce Močenok 

ZaD č. 3. V rokovacej miestnosti privítal Ing. arch. Čuboňovú, ktorá je osobou oprávnenou na sledovanie  

procesu tvorby územného plánu a jeho zmien a doplnkov po legislatívnej stránke. Starosta obce uviedol, ţe 

v minulosti sa na obec a obecné zastupiteľstvo obrátili dva právnické subjekty so ţiadosťou o zmenu 

územného plánu obce. Obec Močenok začala obstarávať Zmeny a Doplnky č. 3 k územnému plánu obce, ale 

na konci procesu tieto dva subjekty dostali zamietavé stanovisko z Okresného úradu Nitra – Odboru 

opravných prostriedkov a preto nemohli byť ich poţiadavky zapracované do ZaD č.3. Tieto dva subjekty sa 

obrátili na obec s návrhom, aby sa ukončili ZaD č. 3 a poţiadali Obecného zastupiteľstvo, aby sa obstarali 

ZaD č. 4. 

Ing. arch. Čuboňová doplnila, ţe aby bolo moţné robiť ZaD č. 4, tak je potrebné z legislatívneho hľadiska 

neschváliť územný plán ZaD č.3. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia územného plánovania nemá výhrady voči ukončeniu 

procesu ZaD č. 3 územné plánu obce Močenok, ktoré vypracovala Ing. arch. Janka  Privalincová, Nitra. 

Prítomných poslancov informoval, ţe bol osobne na stretnutí na Okresnom úrade v Nitre a podľa 

rozhodnutia vedúcej úradu daného odboru nie je moţný iný spôsob ako ten, ktorý spomenula Ing. arch. 

Čuboňová , tzn. ţe Obecné zastupiteľstvo ZaD č. 3 neschváli a začnú sa obstarávať ZaD č. 4. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať za neschválenie Územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č.3, ktorých 

spracovateľom je Ing. arch. Janka  Privalincová, Nitra 

 

Hlasovanie za NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 9 



Za: 8 

Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. Peter Sýkora, Ing. 

Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 

Zdrţal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Uznesenie č. 5.4 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

neschvaľuje 

Územný plán obce Močenok – zmeny a doplnky č.3, ktorých spracovateľom je Ing. arch. Janka  

Privalincová, Nitra 

 

 

 

5.5 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie obstarania Zmien 

a Doplnkov č. 4 Územného plánu obce Močenok v rozsahu podľa ţiadostí od dvoch právnických subjektov 

a to od spoločnosti BERA s.r.o. a Ján Vereš – Nákladná doprava s.r.o. Tieto dva právnické subjekty 

poţiadali, aby sa začal proces obstarávania ZaD č.4 územného plánu obce tak, aby boli splnené všetky 

podmienky, ktoré si kládli dotknuté inštitúcie a aby tak mohol proces dospieť do úspešného konca.   

 

Ing. arch. Čuboňová uviedla, ţe obecné zastupiteľstvo by malo v tomto prípade priamo zadefinovať aj rozsah 

zmien, aby sa pri prerokovaní ZaD nestalo, ţe budú ďalšie poţiadavky na zakomponovanie do týchto ZaD  

č. 4. Podotkla, ţe tieto zmeny a doplnky územného plánu platia ţiadatelia a nie obec, preto sú presne 

zadefinované  ich rozsahy. Uviedla, ţe po legislatívnej stránke je postup nasledovný: vyberie sa architekt, 

ktorý ZaD č. 4 spracuje, začne proces prerokovania územného plánu - ktorý pozostáva jeho zverejnením na 

webovej stránke obce a úradnej tabuli obce. Ing. arch. Čuboňová poznamenala, ţe zákon nehovorí, ţe musí 

byť verejné prerokovanie. Dôleţité je však informovať všetky dotknuté orgány, štátnu správa a samosprávu, 

susedné obce a pod. Prípadne vyhlásiť informáciu aj v rozhlase. Proces prerokovania trvá 30 dní. Po 30 

dňoch sa zosumarizujú všetky stanoviská a vyhodnotia sa za účasti ţiadateľov, obce a Ing. arch. Čuboňovej. 

V zmysle zákona so subjektmi, ktoré dajú nesúhlasné stanovisko musíme rokovať. Zákon nehovorí, ţe ich 

musíme akceptovať. Vyhodnotené stanoviská sa zašlú spracovateľovi, ktorý vypracuje čistopis  a v zmysle 

 § 25 stavebného zákona sa materiál zašle na okresný úrad. Okresný úrad preskúma, či bol dodrţaný 

zákonom daný proces. Ing. arch. Čuboňová pripraví správu o prerokovaní, návrh všeobecne záväzného 

nariadenia, návrh na uznesenie, vyhodnotenie pripomienok. Ak Okresný úrad vydá súhlasné stanovisko, tak 

sa následne môţu ZaD č. 4 schváliť v obecnom zastupiteľstve. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

k predloţenému návrhu  Obstarania Územného plánu  - Zmeny a doplnky č.4 obce Močenok v predloţenom 

rozsahu nemá pripomienky a odporúča materiál schváliť. Poznamenal, ţe úpravu textu regulatívov  

funkčného a priestorového usporiadania územia navrhla obec a nie ţiadatelia.  

 

Starosta obce ozrejmil prítomným poslancom, čo sa týka návrhov v bodoch č. 3 a 4, prečo bolo potrebné 

zrušiť ZaD č. 3. Uviedol, ţe jedna z inštitúcií dala nesúhlasné stanovisko z dôvodu, ţe obec Močenok má 

v rámci svojho územného plánu veľké mnoţstvo  zadefinovaných rozvojových území a nie je potrebné 

prijímať nové lokality. Odporúčanie tejto inštitúcie bolo v tom, ţe ak sa nájde riešenie výmeny v rámci 

rozsahu plochy, novej lokality a tých pôvodných lokalít, ktoré sú v územnom pláne  a dokáţeme ich z 



pôvodného územného plánu v tejto chvíli vyčleniť a zrušiť ich, tak je moţné, ţe ţiadatelia v rámci ZaD č. 4 

dostanú súhlasné stanovisko na to, aby mohla byť spravená zmena územného plánu. 

Obec sa radila s odborníkmi a informovala sa aj na okresnom úrade - odbore bytovej politiky, kde nám  

povedali, ţe máme si vytypovať lokality, o ktorých v tejto chvíli vieme, ţe nie je určite moţné v nich 

pokračovať z hľadiska rozvoja. Vytipované lokality na tento čas z územného plánu vybrať (tzn. zrušiť) a 

odsúhlasiť na obecnom zastupiteľstve. Zákon ukladá samospráve sa zaoberať územným plánom minimálne 

raz za 4 roky a v prípade potreby je aj častejší interval. Je to v prípadoch, ak prídu poţiadavky zo strany 

investorov alebo fyzických osôb, ktoré potrebujú niečo vyriešiť. 

Obec vybrala teda také lokality, kde potenciál rozvoja je v tejto chvíli najniţší. Jedná sa o lokality v rámci 

extravilánu obce a je tam aj jedna lokalita, o ktorej zrušenie poţiadali aj samotní občania. Jedná sa o lokalitu 

medzi ulicami Rokošova II. a Rokošova III.  

Čo sa týka zmien v bode číslo 4, tam si obec do textovej časti územného plánu zadefinovala to, ţe pri ceste 

III. triedy, tzn. štátnej ceste budú môcť mať budovy najviac 2 nadzemné podlaţia v rámci vybavenostných 

centier a centier občianskeho zabezpečenia. Nie 3, tak ako je to napr. v časti, kde sa stavajú bytovky.  

Ďalej, ţe plochy mimo tejto trasy, štátnej cesty a mimo vybavených centier budú môcť byť umiestnené 

menšie zariadenia občianskeho vybavenia lokálneho významu v rámci existujúceho obytného územia.  

Ďalej je tam ochranné pásmo pohrebiska. To znamená, ţe v ochrannom pásme sa nesmú vykonávať činnosti, 

ktoré by narušili pietny charakter pohrebu, ale nesmie tam byť ani nadmerne hlučné trávenie času rôzneho 

druhu mimo uzatvoreného priestoru. Starosta obce vysvetlil, ţe táto časť textu zmien územného plánu 

vychádza z novely zákona o pohrebníctve, kde sa v predchádzajúcom období udialo to, ţe sa zrušilo 50 m 

ochranné pásmo okolo pohrebísk. Platil zákon, ţe do 50 m od pohrebiska nie je moţné vydať stavebné 

povolenie. Ak by obec na to nereagovala, tak všetkým, ktorí vlastnia pozemky v blízkosti pohrebísk,  

by musela obec  uhrádzať ušlú škodu. Je preto potrebné zosúladiť textovú časť nášho územného plánu  

so súčasným znením zákona.  

Poslednou  vecou v textovej časti, ktorú navrhujeme je to, ţe pri výstavbe nových rodinných domov sa budú 

realizovať zapustené minimálne 2 parkovacie miesta na pozemku vlastníka a parkovacie miesta nebudú 

oplotené, tzn. ţe budú mať tzv. voľné státie. Je to z dôvodu toho, ţe ľudia odstavia auto na chodníkoch, 

cestách a pod. Častokrát teda nevchádzajú do svojho areálu obydlia, a potom sa stávajú kolízie s chodcami. 

Starosta obce navrhol uznesenie doplniť o bod číslo 5 v znení, ţe náklady na obstarávanie zmien doplnkov 

územného plánu č. 4 budú znášať ţiadateľa týchto zmien. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, koľko má obec teraz navrhnutých lokalít rozvoja. Niektoré 

lokality sa navrhujú zrušiť a informoval sa, či sa dajú neskôr tieto lokality obnoviť.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe toto nie je nezvratný proces. Nerušia sa celé lokality, okrem jednej a to lokality 

medzi ulicami Rokošova II a III. Navrhujeme zrušiť len tie časti lokalít, ktoré boli navrhnuté v extraviláne. 

Napríklad na konci ulice Vinohradskej je v územnom pláne taká časť, ktorá zasahuje smerom akoby ku 

kaplnke svätého Urbana. Nie je tam ani vybavenosť, tzn. nie sú tam inţinierske siete, nie je tam cesta. Tých 

lokalít má obec strašne veľa, a preto neprechádzajú ďalšie zmeny a doplnky ÚP. Ak tieto zmeny obecné 

zastupiteľstvo odsúhlasí, tak umoţnia tým, ktorí uţ majú vybavené vlastnícke vzťahy k pozemkom, ţe môţu 

začať realizovať výstavbu bytových domov alebo predaj pozemkov. Bez schválených zmien a doplnkov 

nemôţu pokračovať.  

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe podľa vyjadrenia Okresného úradu má obec momentálne teraz 

schválených 38 ha na výstavbu nových ciest a teda aj individuálnu bytovú výstavbu. 

 

Starosta obce poznamenal, ţe zásadný problém je v tom, ţe obec má v územnom pláne lokality, kde nie sú 

vysporiadané vlastnícke vzťahy, je tam viacero vlastníkov. Bez vysporiadania vlastníckych vzťahov 



nemôţeme ţiadať o územné konania, následne ţiadať o stavebné povolenia a ďalšie veci. Ale v tomto 

prípade sú to konkrétni vlastníci, ktorí po zapracovaní zmien a doplnkov, a následne ich schválení budú 

môcť pokračovať ďalej v rozvoji. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada doplnil, ţe napr. lokalita Nová Mlynská sa neruší celá ale len jej posledná časť, 

kde je pár pozemkov a skoro polovičná dĺţka tejto lokality ostáva schválená. 

 

Starosta obce uviedol, ţe je to vyskladané z viacerých lokalít, aby ten zásah nebol úplne drastický, aby sme 

odobrali v tejto chvíli len tie lokality, kde naozaj ten rozvoj nie je moţný. Teoreticky sme mohli prísť 

s návrhom na zrušenie jednej alebo dvoch lokalít, aby sme tu výmeru naplnili a boli by sme to mali 

vyriešené. Rušia sa tie časti lokalít, v ktorých v tejto chvíli nie sú z hľadiska vlastníckych vzťahov 

vybudované infraštruktúry.  

 

Ing. arch. Čuboňová uviedla, ţe je to zákonná povinnosť obce kaţdé 4 roky aktualizovať územný plán obce, 

tzn. zosúladiť ho s vyšším územným celkom alebo keď príde ţiadosť od občanov. Územný plán sa môţe 

meniť hocikedy, skončia sa jedny zmeny a doplnky a môţu sa začať hneď ďalšie.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 8 

Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. Peter Sýkora,  

Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 

Zdrţal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Poslanci schválili Obstaranie Územného plánu  - Zmeny a doplnky č.4 obce Močenok v predloţenom 

rozsahu. 

 

Uznesenie č. 5.5 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Obstaranie Územného plánu  - Zmeny a doplnky č.4 obce Močenok v tomto rozsahu: 

1) Lokalita Čingov na parcelách 6004/3, 6005/2, 6005/6, 6005/9, 6005/10, 6005/11, 6005/12, 6005/13, 

6009/1, 6009/2, 6012/3 bude preklasifikovaná na plochu určenú pre individuálnu bytovú výstavbu. 

 

2) Lokalita smerom na Nitru na parcele č. 6915/61 bude preklasifikovaná na plochu priemyselná výroba. 

 

3) V rámci zmien a doplnkov UPN obce sa navrhuje zrušenie lokalít rozvoja, a to:  

- časť Lokality 07 Východ (z ulice Vinohradská) 

- časť Lokality č. 05  Lúčky 

- Lokalita č. 03 Brehy (Čingov) 

- časť Lokality č. 02  Nová Mlynská 

- lokalita medzi ulicami Rokošová II. a Rokošová III. 

4) V rámci zmien a doplnkov UPN obce sa navrhuje úprava textu regulatívov  funkčného a priestorového 

usporiadania územia: 



- 03 Plochy obytnej zástavby vôkol cesty triedy III mimo vybavenostných centier a COZ – 

umiestňovať menšie zariadenia občianskeho vybavenia lokálneho významu aj v rámci 

existujúceho obytného územia ako aj jeho navrhovaného rozšírenia. 

-výška zástavby max. 2 N.P. plus zapustený suterén. 

 

- 04 Plochy bývania mimo trasy štátnej cesty a mimo vybavenostných centier: 

-umiestňovať menšie zariadenia občianskeho vybavenia lokálneho významu aj v rámci 

existujúceho obytného územia ako aj jeho navrhovaného rozšírenia. 

 

- Ochranné pásmo pohrebiska: v ochrannom pásme sa nesmú vykonávať činnosti, ktoré by 

narušili pietny charakter pohrebu, napr. nadmerne hlučné trávenie času rôzneho druhu mimo 

uzatvoreného priestoru. 

 

- 11 plochy COZ mimo primárneho a sekundárnych vybavenostných centier – zástavba a výške max. 

4 N.P.  

 

- Zapustené parkovacie miesta – pri výstavbe nových rodinných domov realizovať zapustené min. 

2 parkovacie miesta na pozemku vlastníka, parkovacie miesta nebudú oplotené tzv. voľné 

státie. 

 

5)  Náklady na obstaranie zmien a doplnkov č. 4 ÚPN Obce Močenok budú znášať ţiadatelia týchto zmien. 

 

 

 

5.6 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť občanov v ul. M. R. Štefánika o prehodnotenie 

lokality na výstavbu „inkluzívneho detského ihriska RODINKA“. Starosta obce uviedol, ţe ţiadosť  

od občanov poslanci dostali spolu s ostatnými materiálmi na rokovanie OcZ a otvoril k predmetnej ţiadosti 

rozpravu. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia územného plánovania a investičnej činnosti sa zaoberala 

predmetnou ţiadosťou a komisia odporúča, aby sa zachovala vybraná lokalita v ul. M. R. Štefánika. Komisia 

Ďalej odporučila, aby sa vybudovaný priestor napojil na kamerový systém a vysadili sa kríky, ktoré by 

zamedzili nadmernému hluku.  

 

Starosta obce uviedol, ţe na detské ihrisko obec získala z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny 

dotáciu vo výške 50.000 EUR. Obec sa realizáciou detského ihriska v tejto lokalite zaoberá od roku 2020,  

a pravidelne  sme podávali ţiadosti o nenávratné finančné prostriedky. Nakoniec minulý rok obec získala 

kladné stanovisko z MPSVaR a bola vybraná lokalita v ul. M. R. Štefánika. V predchádzajúcom volebnom 

období sa prvýkrát riešila koncepcia obnovy a rozvoja detských ihrísk v našej obci. Túto koncepciu obnovy  

a rozvoja detských ihrísk schválilo obecné zastupiteľstvo. Obecné zastupiteľstvo bolo informované,  

ţe snahou vedenia obce je získať tieto finančné prostriedky a vybudovať takéto ihrisko práve v lokalite ulice 

M.R. Štefánika s tým, ţe vybudovanie takéhoto ihriska je v súlade s územným plánom, lebo daná lokalita  

je v územnom pláne zadefinovaná ako lokalita pre oddych, šport a rekreáciu. V súčasnej dobe sa tam 

nachádza detské ihrisko, ktoré uţ nie je v dobrom technickom stave. Momentálne sa čaká na dodanie 

projektovej dokumentácie, aby sa mohol začať proces obstarávania dodávateľa a vybudovať detské ihrisko 

do konca tohto   

Starosta obce poznamenal, ţe rešpektuje právo občanov z ulice M. R. Štefánika, ktorí vyjadrili určité svoje 

obavy. Na druhej strane odznelo aj stanovisko komisie územného plánovania. Touto problematikou sme  

sa zaoberali aj na jednom z predchádzajúcich zastupiteľstiev v predchádzajúcom volebnom období,  



kde poslanec Ing. Stanislav Šimko vyzval k tomu, aby na ihrisku bolo vybudované osvetlenie, kamerový 

systém a teraz sa k tomu pridáva aj vybudovanie odhlučnenia v podobe zelenej výsadby. Obec všetky tieto 

prvky bude v rámci detského ihriska realizovať tak, aby aspoň v tejto oblasti vyhoveli tým občanom, ktorí sa  

na obec Močenok obrátili so svojou ţiadosťou.  

Poţiadal prítomných poslancov, aby vzhľadom na stav a mieru rozpracovanosti projektu súhlasili s tým,  

ţe detské ihrisko v tejto lokalite môţe byť osadené. Jedná sa o obecný pozemok a  táto lokalita bola vybraná 

s vedomím, ţe je to najlepšie miesto pre takýto typ ihriska. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie za nesúhlas zmeny lokality: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci nesúhlasili so zmenou lokality výstavby „inkluzívneho detského ihriska RODINKA“. 

 

Uznesenie č. 5.6 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť občanov v ul. M. R. Štefánika o prehodnotenie lokality na výstavbu „inkluzívneho detského 

ihriska RODINKA“ 

 

b) nesúhlasí 

so zmenou lokality na výstavbu „inkluzívneho detského ihriska RODINKA“ 

 

 

 

5.7 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh nového Štatútu Kniţnice Močenok. Uviedol, ţe  

sa menila legislatíva a vyhlášky a je potrebné aktualizovať pôvodný Štatút Kniţnice Močenok z roku 2011. 

Navrhol prijať nový štatút, v ktorom sú tieto nezrovnalosti v číslach zákonov a vyhlášok odstránené. 

Prítomných poslancov informoval, ţe v marci bude registrácia v Kniţnici Močenok zdarma. V kniţnici 

funguje aj online rezervácia kníh prostredníctvom systému DA VINCI. Obec pravidelne dokupuje nové 

kniţné tituly nakoľko kaţdý rok dostávame dotáciu z Fondu na podporu umenia. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada pochválil obec a vedenie obce, ţe udrţiava kniţnicu pri ţivote. Aj poplatky  

sú v porovnaní s inými kniţnicami nízke.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom návrhu Štatútu Kniţnice Močenok. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 



Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

Poslanci schválili nový Štatút Kniţnice Močenok. 

 

Uznesenie č. 5.7 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Štatút Kniţnice Močenok 

 

 

 

5.8 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie podania Ţiadosti  

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ na projekt „Výmena športového povrchu a rekonštrukcia tribúny v Športovej hale Močenok“. 

Starosta obce uviedol, ţe v prípade, ak bude obci schválená dotácia, z rozpočtu obce sa vyčlenia finančné 

prostriedky na spoluúčasť. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe podporuje podanie ţiadosti o NFP. Výhodou je, ţe po prípadnom 

schválení by sa upravili tribúny, ktoré momentálne sú z koberca a je to náročnejšie na údrţbu. Upravila by sa 

aj hracia plocha. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, či tribúna bude vyhotovená z materiálov ako je teraz 

spravené striedačka pri hracej ploche v športovej hale. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe jedná sa o podobný materiál. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili predloţenie ţiadosti o NFP a výšku spoluúčasti na projekte: „Výmena športového povrchu 

a rekonštrukcia tribúny v Športovej hale Močenok“. 

 

Uznesenie č. 5.8 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

• predloţenie Ţiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

schvaľuje 

• výšku 30% spolufinancovania zo strany ţiadateľa v sume 50 077,70 EUR z celkových 

oprávnených nákladov 166 925,62 EUR k projektu: „Výmena športového povrchu a rekonštrukcia 

tribúny v Športovej hale Močenok“ 



6. Ekonomika a majetok 

 

6.1 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh na rozdelenie dotácií pre spolky a organizácie  

na rok 2023. Odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, ktorý informoval prítomných,  

ţe na rozdelení finančných prostriedkov pre kluby a spolky pracovala komisia v zloţení poslankyňa  

PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Marek Mesároš a on.  

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe HK Junior Močenok podal ţiadosť po stanovenom termíne,  

ale dodatočne si v týchto dňoch podali novú ţiadosť. Klub Leteckých modelárov si podal ţiadosť 

o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce na rok 2023. Vzhľadom na to, ţe Zdruţenie Rodina je viac organizuje 

veľké mnoţstvo podujatí, navrhol, aby toto zdruţenie bolo počas roka ešte dofinancované z rozpočtu obce. 

Zdruţenie Rodina je viac ţiadala na tento rok dotáciu vo výške 700,- €, minulý rok dostali 500,- €, takţe 

navrhol komisii, aby dostali poţadovaných 700,- €, pretoţe robia mnoţstvo akcií pre ostatných obyvateľov, 

ale tento návrh neprešiel. HK Junior Močenok mal ešte poţiadavku, ţe keby náhodou postúpili do Ţiliny,  

ţe či by mohla obec zaplatiť dopravu, tak to by sa tieţ riešilo v priebehu roka.  

 

Mgr. Peter Sýkora prečítal návrh na rozdelenie dotácií pre kluby a spolky na rok 2023. 

 

Starosta obce poďakoval komisii za ich prácu. Osobne si váţi prácu všetkých spolkov a klubov, snaţí sa ich 

sledovať a podporovať aj svojou účasťou na podujatiach. Uviedol, ţe okrem finančných prostriedkov majú 

kluby, spolky a organizácie k dispozícii obecné priestory, v ktorých obec hradí náklady na energie. Súhlasil 

s návrhom Mgr. Petra Sýkoru, aby zdruţenie Rodina je viac a Klub Leteckých modelárov boli v priebehu 

roka dofinancovaní z rozpočtu obce. Klub leteckých modelárov súťaţí v špeciálnej kategórii, je to kategória 

historických vojenských modelov a dosahujú veľmi dobré výsledky v rámci Slovenska, ale aj v rámci 

Európy. Máme úspešných medailistov z majstrovstiev Slovenska a majstrovstiev Európy v tejto kategórii. 

Leteckí modelári organizujú mnoţstvo pretekov, medzi tie najväčšie a najvýznamnejšie  patrí súťaţ bačovské 

pastorále, ktoré bývajú v mesiaci júl. 

 

Hlavná kontrolórka p. Milena Veresová uviedla, ţe základným predpokladom na to, aby mohla byť obcou 

udelená dotácia inej právnickej osobe, ktorej nie je obec zakladateľom je ten, ţe musí mať organizácia svoje 

IČO. Pretoţe kaţdý, kto čerpá finančné prostriedky z verejných zdrojov, je povinný následne si podať 

daňové priznanie. Neexistuje ţiadna výnimka, čiţe nemôţe sa udeliť dotácia nikomu, kto IČO nemá. Je to 

stanovené aj v obecnom VZN-ku. Ţiadatelia sú povinní pri predkladaní ţiadosti o dotáciu predloţiť svoje 

zriaďovacie listiny a uviesť v akom registri sú uvedení. Hlavná kontrolórka navrhla rozdeliť uznesenie  

na dve časti. Tí, ktorí IČO majú a sú nejakým spôsobom právnickou osobou alebo sú súčasťou právnickej 

osoby, napr. existuje Slovenská jednota dôchodcov, ktorá má svoje IČO a základné organizácie, ktoré pod 

ňou fungujú, majú IČO, konkrétne močenská organizácia IČO má aj pridelené – dostanú dotáciu z rozpočtu 

obce. 

Ostatným môţe obec poskytnúť finančný príspevok, ktorý bude ale súčasťou obecného rozpočtu, čiţe tá prax 

by sa ani nezmenila. Kluby, spolky prinesú vyúčtovanie alebo resp. prinesú bločky, ktoré budú preplatené 

z obecnej pokladne. Doklady sa zaradia do obecného účtovníctva a budú súčasťou obecného rozpočtu. 

Z toho vyplýva, ţe v poloţke dotácií zostane väčšia finančná rezerva, tzn. v prípade potreby ešte bude moţné 

sanovať nejaké drobnosti, ktoré sa týkajú napr. klubu leteckých modelárov, hádzanárov alebo kohokoľvek 

ďalšieho. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová poďakovala všetkým klubom, spolkom a organizáciám za ich činnosť  

v obci. Poprosila, či by bolo moţné niektoré ţiadosti o dotáciu riešiť individuálne, keď bude zrejmý prebytok 

v rozpočte obce, nakoľko napr. SS Zúgovanka plánuje vydať tento rok CD. Ak by sa riešilo v priebehu roka 

zdruţenie Rodina je viac. 



Starosta obce odpovedal, ţe obec sa aj inokedy snaţila riešiť individuálne potreby klubov. Názorný prípad je 

aj HK Junion Močenok, ktorý obec koncom roka 2022 dofinancovala, aby mohli pokračovať vo svojej 

činnosti. Súhlasil s návrhom hlavnej kontrolórky, aby sa schválili dve samostatné uznesenia. Jedno  

na pridelenie dotácie pre kluby, spolky a organizácie, ktoré majú IČO a a druhé uznesenie na pridelenie 

finančných prostriedkov. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko podporil tento návrh a poţiadal, aby sa to premietlo aj do VZN Obce 

Močenok, ktoré pojednáva o prideľovaní dotácií. 

 

Hlavná kontrolórka odpovedala, ţe v tejto časti je VZN v poriadku, len sa nedodrţuje postup. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, ţe on má spísaných pár pripomienok k súčasnému zneniu VZN a rád  

by ich prediskutoval s hlavnou kontrolórkou. 

 

Starosta obce dal hlasovať o uznesení č. 6.1 - Návrh na rozdelenie dotácií pre spolky a organizácie na rok 

2023 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili rozdelenie dotácií podľa návrhu Mgr. Petra Sýkoru a príslušnej komisie. 

 

Uznesenie č. 6.1 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Návrh na rozdelenie dotácií pre spolky a organizácie na rok 2023. 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o uznesení č. 6.2 - Návrh na priznanie finančných príspevkov pre spolky  

a organizácie na rok 2023. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh na priznanie finančných príspevkov podľa návrhu Mgr. Petra Sýkoru a komisie. 

 

Uznesenie č. 6.2 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 



schvaľuje bez pripomienok 

Návrh na priznanie finančných príspevkov pre spolky a organizácie na rok 2023. 

 

 

 

V čase 19:13h odišli z rokovacej miestnosti poslanci Ing. Rastislav Benčík a Ing. Stanislav Šimko, 

V rokovacej miestnosti bolo prítomných 7 poslancov, tzn. OcZ bolo naďalej uznášaniaschopné. 

 

 

 

7. Hlavný kontrolór obce 

 

7.1 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o správe z kontroly vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok v roku 2022. Hlavná 

kontrolórka uviedla, ţe obecné VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce je ďaleko prísnejšie neţ zákon. 

Hovoril o tom aj poslanec Ing. Jozef Šuvada, ktorý navrhol, aby sa VZN prepracovalo a podmienky by boli 

menej prísne. Hlavná kontrolórka skonštatovala, ţe len 7 subjektov dodrţalo podmienky čerpania dotácie 

a jej vyúčtovanie.  

Ďalej uviedla, ţe 8 subjektov vôbec nesplnilo podmienky, čiţe nemajú IČO, nie sú právnickou osobou a nie 

sú ani fyzickou osobou – podnikateľom. Mnohé subjekty predloţili tlačivo s vyúčtovaním bez dokladov  

s tým, ţe sa odvolávali na to, ţe uţ ho odovzdali na Obecnom úrade, čo bolo v podstate v súlade s našou 

praxou, ale nie v súlade s obecným VZN, ktoré ukladá, aby dotáciu vyúčtovávali aj s dokladmi. Podotkla,  

ţe takýto postup vytkla aj audítorka. Čo sa týka účelu, tak väčšinou boli financie pouţité v súlade s VZN 

a zákonom. Záverečné stanovisko kontroly je, ţe boli zistené pochybenia a odporúča obecnému úradu  

a obecnému zastupiteľstvu, aby sa rozlišovali dotácie a finančné príspevku pri ich schvaľovaní. Ďalej aby  

sa uzatvárali ku kaţdej dotácii samostatné zmluvy. Aby obecný úrad informoval kluby, spolky a organizácie, 

či dostanú dotáciu alebo finančný príspevok. A v neposlednom rade prepracovať samotné VZN, aby sme  

sa dostali do štádia, s ktorým bude spokojná obec, ale aj organizácie budú mať zjednodušenú prácu  

a zjednodušené čerpanie. 

 

Starosta obce ozrejmil, ţe uţ aj v súčasnosti sú kluby, spolky a organizácie písomne informované o výške 

schválenej dotácie a taktieţ sa uzatvárajú s nimi zmuvy. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

V čase 19:17h sa do rokovacej miestnosti vrátil poslanec Ing. Rastislav Benčík, prítomných bolo  

8 poslancov. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za:8 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok v roku 2022. 



Uznesenie č. 7.1 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly vyúčtovania dotácií udelených obcou Močenok v roku 2022 

 

 

 

7.2 Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o svojej kontrolnej činnosti za rok 2022.  

 

V čase 19:22 h sa vrátil do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Stanislav Šimko, prítomných bolo  

9 poslancov. 

 

V rozprave poslanci nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Vyhodnotenie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 7.2 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Vyhodnotenie kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

 

 

 

8. Majetkové prevody a nájmy 

 

8.1 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť manţelov Kunášových, bytom ul. Švábska 

o odkúpenie pozemkov parc. č. 1747/181 o výmere 14 m
2
 a parcely č. 1747/182 o výmere 73 m

2
, obe   

reg. „C-KN“, vedené na LV č. 2425. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia odporúča predmetné pozemky odpredať a to z dôvodu,  

ţe na pozemku parc. č. 1747/181 sa nachádza rodinný dom ţiadateľov a parcela č. 1747/182 tvorí oplotenú 

predzáhradku k RD. Zachovaná je taktieţ línia oplotenia so susednými pozemkami. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti o odkúpenie obecných pozemkov. 



Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja obecných pozemkov pre manţelov Kunášových. 

 

Uznesenie č. 8.1 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Štefana a Jaroslavy Kunášových, bytom ul. Švábska 1473/42, 951 31  Močenok o odkúpenie 

obecných pozemkov a to parc. č. 1747/181 o výmere 14 m
2
 a parcely č. 1747/182 o výmere 73 m

2
, obe  

reg. „C-KN“, vedené na LV č. 2425  

b) schvaľuje    

budúci zámer odpredaja nehnuteľností - obecných pozemkov a to parc. č. 1747/181 o výmere  

14 m
2
 a parcely č. 1747/182 o výmere 73 m

2
, over eg. „C-KN“, vedené na LV č. 2425 pre manţelov 

Štefana a Jaroslavy Kunášových, bytom ul. Švábska 1473/42, 951 31  Močenok  

za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) (osobitný zreteľ) zákona č. 138/ 1991 

Zb. o majetku obcí. 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko parc. č. 1747/181 sa nachádza pod rodinným domov a parc. č. 1747/182 tvorí oplotenú časť 

pozemku ţiadateľov. Pre obec sú tieto pozemky nevyuţiteľné a majitelia si kúpou vysporiadajú 

majetkovoprávne vzťahy. 

 

 

 

8.2 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť manţelov Vričanových, bytom ul. Rokošova II., 

ktorí ţiadajú obec o  odkúpenie obecného pozemku, časť z parc. č. 1783/89 vo výmere cca 45 m
2
, reg.  

„E-KN“, vedená na LV č. 4274,  k. ú. Močenok. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, 

predsedovi komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia neodporúča pozemok odpredať, nakoľko oplotenie  

sa nenachádza v jednej línii so susednými oploteniami. Oplotenie je vysunuté, nie je tu dodrţaná uličná čiara 

a na pozemku sa nachádza stĺp elektrického vedenia. Komisia navrhuje v prípade záujmu zo strany 

ţiadateľov pozemok prenajať. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti o odkúpenie časti obecného pozemku. 

 

Hlasovanie za NESCHVÁLENIE: 



Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci neschválili budúci zámer odpredaja časti obecného pozemku. 

 

Uznesenie č. 8.2 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Miloša a Evy Vričanových, bytom ul. Rokošova II. č. d. 299/53, 951  31  Močenok  

o odkúpenie obecného pozemku, časť z parc. č. 1783/89 vo výmere cca 45 m
2
, reg. „E-KN“, vedená  

na LV č. 4274,  k. ú. Močenok 

 

b) neschvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – časť z par. č. 1783/89 vo výmere cca 45 m
2
, reg. „E-KN“, 

vedená na LV č. 4274,  k. ú. Močenok pre ţiadateľov Miloša a Evu Vričanových, bytom  

ul. Rokošova II. č. d. 299/53, 951  31   

 

 

 

8.3 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť Ladislava Jánošíka, bytom Selice a Denisy 

Rimovskej bytom ul. Kakava o odkúpenie obecného pozemku a to novovytvorenej parc. č. 1749/127  

vo výmere  40 m
2
, ktorá sa odčlenila z parc. č. 1749, vedená na LV č. 4274 k. ú. Močenok. Odovzdal slovo 

poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia neodporúča pozemok odpredať nakoľko sa jedná  

o verejné priestranstvo v pomerne úzkej ulici a na pozemku sa nachádzajú inţinierske siete. Uviedol, ţe na 

mieste sa bol pozrieť osobne a skonštatoval, ţe ţiadatelia majú postavený nový plot na svojom pozemku. 

V súčasnosti je v ul. Kakava vybudovaná nová cesta a nevidí dôvod, aby obec odpredávala túto časť 

obecného verejného priestranstva.   

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti o odkúpenie časti obecného pozemku. 

 

Hlasovanie za NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

 Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci neschválili budúci zámer odpredaja novovytvorenej časti obecného pozemku. 

 



Uznesenie č. 8.3 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Ladislava Jánošíka, bytom ul. Čsl. Armády 184, 925 72  Selice a Denisy Rimovskej, bytom 

Kakava 738, 951 31  Močenok o odkúpenie obecného pozemku a to novovytvorenej parc. č. 1749/127 

vo výmere  40 m
2
, ktorá sa odčlenila z parc. č. 1749, vedená na LV č. 4274   

k. ú. Močenok 

 

b) neschvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – novovytvorenú parc. č. 1749/127 vo výmere  40 m
2
, ktorá sa 

odčlenila z parc. č. 1749, vedená na LV č. 4274  k. ú. Močenok pre ţiadateľov Ladislava Jánošíka, 

bytom ul. Čsl. Armády 184, 925 72  Selice a Denisy Rimovskej, bytom Kakava 738,  

951 31  Močenok 

 

 

 

8.4 Starosta obce predloţil prítomným poslancom opätovnú ţiadosť Ing. Edity a Eriky  Hippových 

o odkúpenie obecného pozemku  a to parc. č. 823/21 o výmere 132 m
2
, ktorá sa odčlenila z par. č. 823, reg. 

„E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok na základe GP č. 024/2021, úradne overený Okresným 

úradom Šaľa, katastrálnym odborom dňa 28. 07. 2021 pod číslom G1-356/2021. Odovzdal slovo poslancovi 

Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia odporúča odpredaj daného pozemku. V minulosti zámer 

odpredaja pozemku bol schválený. 

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, ţe v roku 2020 bol schválený budúci zámer odpredaja časti 

obecného pozemku, len ţiadateľky nedodrţali stanovený termín a uznesenie stratilo platnosť. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili.   

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja obecného pozemku. 

 

Uznesenie č. 8.4 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Eriky Hippovej, bytom ul. Párovce č. d. 1844, 951 31  Močenok  a Ing. Edity Hippovej, bytom 

Kulíškova 13, 821 09  Bratislava o odkúpenie obecného pozemku parc. č. 823/21 o výmere 132 m
2
, 

ktorá sa odčlenila z par. č. 823, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok  



na základe GP č. 024/2021, úradne overený Okresným úradom Šaľa, katastrálnym odborom dňa  

28. 07. 2021 pod číslom G1-356/2021. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – obecného pozemku parc. č. 823/21 o výmere 132 m
2
, ktorá sa 

odčlenila z par. č. 823, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok na základe GP č. 024/2021, 

úradne overený Okresným úradom Šaľa, katastrálnym odborom dňa 28. 07. 2021 pod číslom G1-

356/2021 pre ţiadateľky: Eriku Hippovú, bytom ul. Párovce č. d. 1844, 951 31  Močenok  a Ing. Editu 

Hippovú, bytom Kulíškova 13, 821 09  Bratislava 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) (osobitný zreteľ) zákona č. 138/ 1991 

Zb. o majetku obcí. 

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko pozemok je v oplotení a dlhé roky je uţívaní rodinou ţiadateliek. Odpredajom pozemku  

sa  zosúladí stav právny so stavom uţívacím.   

 

 

 

8.5 Starosta obce predloţil prítomným poslancom opätovnú ţiadosť Jozefa Hippa, bytom ul. Párovce  

o odkúpenie obecných pozemkov a to  časť z par. č. 823 o výmere cca 120 m
2
, reg. „E-KN“, vedená na LV  

č. 4274 a časť z parc. č. 1747/1 o výmere cca  71 m
2
, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, (parcela  

č. 1747/80 nemá zaloţený LV) k. ú. Močenok. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, 

predsedovi komisie územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia odporúča odpredaj pozemkov. V minulosti zámer 

odpredaja pozemku bol schválený. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja obecných pozemkov. 

 

Uznesenie č. 8.5 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

ţiadosť Jozefa Hippa, bytom ul. Párovce č. d. 1841, 951 31  Močenok o odkúpenie obecných pozemkov 

a to  časť z par. č. 823 o výmere cca 120 m
2
, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274  



a časť z parc. č. 1747/1 o výmere cca  71 m
2
, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, (parcela  

č. 1747/80 nemá zaloţený LV) k. ú. Močenok 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľností – pozemkov a to  časť z par. č. 823 o výmere cca 120 m
2
, reg. 

„E-KN“, vedená na LV č. 4274 a časť z parc. č. 1747/1 o výmere cca  71 m
2
, reg. „E-KN“, vedená na 

LV č. 4274, (parcela č. 1747/80 nemá zaloţený LV) k. ú. Močenok pre ţiadateľa Jozefa Hippa, bytom 

ul. Párovce č. d. 1841, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, ktorej výška bude určená znaleckým 

posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) (osobitný zreteľ) zákona č. 138/ 1991 

Zb. o majetku obcí. 

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Pre obec je časť tohto pozemku nevyuţiteľná, nakoľko je v oplotí. Kúpou pozemku si ţiadateľ 

vysporiada majetkovoprávne vzťahy k pozemku. 

 

 

 

8.6 Starosta obce predloţil prítomným poslancom ţiadosť manţelov Pistovičových, bytom ul. Rokošova I.  

o odkúpenie obecného pozemku, časť z  parc. č. 1783/96 o výmere cca 40 m
2
, reg. „ E-KN“,  vedená  

na LV č. 4274, k. ú. Močenok. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie 

územného plánovania a investičnej činnosti. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, ţe komisia odporúča odpredaj časť obecného pozemku, ale v línii 

jestvujúceho oplotenia susedných pozemkov. Výmera sa spresnení geometrickým plánom. Uviedol,  

ţe na mieste sa bol osobne pozrieť a skonštatoval, ţe ţiadatelia majú časť rodinného domu postavenú  

na obecnom pozemku. V minulosti sa uţ v tejto časti obce odpredali obecné pozemky. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej ţiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja časti obecného pozemku. 

 

Uznesenie č. 8.6 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 



ţiadosť Štefana a Veroniky Pistovičových, bytom ul. Rokošova I. č. d. 239/64, 951 31  Močenok  

o odkúpenie obecného pozemku, časť z  parc. č. 1783/96 o výmere cca 40 m
2
, reg. „ E-KN“,  vedená na 

LV č. 4274, k. ú. Močenok 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti - časť z  parc. č. 1783/96 o výmere cca 40 m
2
, reg. „E-KN“, 

vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok pre manţelov Štefana a Veroniku Pistovičových, bytom  

ul. Rokošova I. č. d. 239/64, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená 

znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) (osobitný zreteľ) zákona  

č. 138/ 1991 Zb. o majetku obcí. 

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať časť obecného pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko tvorí oplotenú časť pozemku ţiadateľov. Pre obec je tento pozemok nevyuţiteľný a majitelia 

si kúpou vysporiadajú majetkovoprávne vzťahy. 

 

 

 

8.7 Starosta obce predloţil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie odpredaja obecného 

pozemku parcelu registra „C-KN“ č. 1845/31 o výmere 41 m
2 

pre ţiadateľa Ing. Štefana Lenického, bytom 

ul. Rokošova III., ktorý splnil všetky potrebné náleţitosti. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci schváli odpredaj obecného pozemku pre Ing. Štefana Lenického. 

 

Uznesenie č. 8.7 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti – parcelu registra „C-KN“ č. 1845/31 o výmere 41 m
2
, druh pozemku: zastavaná 

plocha, ktorá sa odčlenila z parcely č. 1845/100, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok na 

základe Geometrického plánu č. 042/2022, úradne overeného Okresným úradom  Šaľa, katastrálnym 

odborom dňa  14. 11. 2022, pod číslom G1-565/2022. 

 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  



Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko je oplotený a dlhodobo uţívaný rodinou ţiadateľa. Odpredajom si ţiadateľ vysporiada 

majetkovoprávne vzťahy k nehnuteľnosti. 

 

Kupujúci:  

Ing. Štefan Lenický, rod. Lenický, nar. 8.10.1992, bytom ul. Rokošova III. č.d. 318/1,  

951 31  Močenok. 

 

Cena: 20,- €/m
2
 

 

 

 

9. Správy o činnosti komisií za rok 2022 

 

Starosta obce predloţil prítomným poslancom správy o činnosti komisií za rok 2022. Zároveň poďakoval 

predsedom, členom a tajomníčkam komisií za ich prácu v komisiách počas roka 2022. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  Mgr. 

Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správy o činnosti komisií  v roku 2022 tak, ako ich predloţili predsedovia 

komisií. 

 

Uznesenie č. 9. – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správy o činnosti komisií  v roku 2022 tak, ako ich predloţili predsedovia komisií. 

Správy: 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisie územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisie pre školstvo, mládeţ a šport, 

• Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisie pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

• Komisia pre ţivotné prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok 

 

 

 



10. Zápisnice z komisií 

 

Starosta obce predloţil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, ţe Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejného funkcionára konštatuje, ţe starosta obce splnil podmienky v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. Starosta obce ako verejný 

funkcionár bol v zmysle uvedeného zákona povinný do 30 dní od jeho zvolenia v komunálnych voľbách  

do funkcie starostu obce podať písomné oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 

a teda túto povinnosť splnil. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, ţe komisia pre sociálne veci a bytové otázky nezasadala,  

aby prehodnotila ţiadosti o pridelenie bytu z dôvodu, ţe nie všetci ţiadatelia o byt mohli doručiť potrebné 

dokumenty. Hlavne sa jednalo o ţivnostníkov, ktorí daňové priznania vedia doručiť aţ v marci. Z uvedeného 

dôvodu moţno bude aj zasadnutie OcZ mimo plánu práce v mesiaci apríl, aby sa mohol schváliť poradovník 

na pridelenie nájomných bytov.  

 

Starosta obce uviedol, ţe nová bytovka v ul. M. R. Štefánika bude dokončená v mesiaci máj – jún 2023  

a je potrebné do tohto obdobia schváliť poradovník, aby sa tam mohli nasťahovať nájomníci. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay informoval prítomných poslancov, ţe na zasadnutí komisie pre ţivotné 

prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok sa okrem iného venovali aj návrhu, aby si Obec dala 

vypracovať cenové ponuky na vybudovanie stanice alebo staníc pre meranie kvality ovzdušia, ktoré by boli 

schopné kontinuálne merať veličiny v ovzduší a údaje z nich by boli zverejňované na internetovej stránke 

obce. Táto poţiadavka vzišla aj na zasadnutí obecného zastupiteľstva mimo plánu práce, ktoré sa konalo dňa 

8. februára 2023.  

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, ţe uţ jednu cenovú ponuku na stanicu pre meranie kvality 

ovzdušia má. Momentálne rokuje aj s vedením spoločnosti Duslo a.s. Poslancov bude priebeţne informovať 

o ďalších krokoch. Následne bude potrebné aj vyčleniť finančné prostriedky v rozpočte obce.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predloţili 

predsedovia komisií. 

 

Uznesenie č. 10. – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predloţili predsedovia komisií. 



Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

• Komisia pre školstvo, mládeţ a šport 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy 

• Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejného funkcionára 

• Komisia pre ţivotné prostredie, verejnoprospešné sluţby a verejný poriadok 

 

 

 

11. Rôzne  
 

11.1 Starosta obce predloţil prítomným poslancom Správu o činnosti Kabel TV Močenok a hospodárenie  

za rok 2022. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Stanislavovi Šimkovi, ktorý je konateľom spoločnosti Kabel 

TV Močenok.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko informoval prítomných o činnosti spoločnosti Kabel TV. Prevádzka 

a vysielanie bolo zabezpečované na náklady spoločnosti Slovanet Bratislava, a.s. Vysielanie televízie 

Močenok bolo v roku 2022 zabezpečené pre našich občanov v základnom balíku televíznych kanálov v cene 

18 EUR s DPH. Za štvrťrok cena za 1 mesiac bola 6 EUR s DPH. V základnom balíku je celkom 19 kanálov 

a samozrejme kanál Televízie Močenok. 

Slovanet, a.s. v roku 2022 obci zaplatil nájomné vo výške 4.260 EUR. Nájomné sa vypočítava vo výške 7 % 

z celkových trţieb v obci. Trţby spoločnosti Slovanet a.s. sa za rok 2022  v obci v porovnaní s rokom 2021 

zníţili. Pokles trţieb je spôsobený zníţením celkového počtu zákazníkov Slovanetu. Preukazuje sa klesajúci 

záujem občanov obce o retransmisiu televíznych programov prostredníctvom nášho káblového rozvodu. 

V roku 2022 prebiehalo jej digitálne vysielanie Televízie Močenok, ktoré na svoje náklady zabezpečovala 

obec prostredníctvom svojej webovej stránky. Tvorbu a vysielanie programu Televízie Močenok zabezpečilo 

v plnej kompetencii mediálne oddelenie Obecného úradu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko ďalej informoval prítomných poslancov, ţe od 1. augusta 2022 nadobudol 

účinnosť nový zákon o mediálnych sluţbách, ktorý v plnom rozsahu nahradil zákon o vysielaní  

a retransmisie a zákon o digitálnom vysielaní. 

Nový zákon zásadne zmenil podmienky oprávnenia na vysielanie televízneho signálu. Obmedzil platnosť 

všetkých udelených licencií do 30. 6. 2023 a nariadil povinnosť potvrdenia ich platnosti na základe 

autorizácie. Spoločnosť Kábel TV Močenok predloţila poţadované doklady a údaje na autorizáciu digitálnej 

licencie do 30. 6. 2023. V súčasnosti čakáme na rozhodnutie o autorizácii vysielania Televízie Močenok. 

Novelizácia legislatívy priniesla zmenu koncepcie poskytovania mediálnych sluţieb a zaviedla náročnejšie 

poţiadavky na vysielateľov zapísaných v obchodnom registri. 

Predchádzajúca legislatíva umoţňovala získať licenciu na vysielanie výlučne len podnikateľskej právnickej 

osobe zapísanej v obchodnom registri z uvedeného dôvodu bývalý starosta obce Ing. Jozef Šuvada zriadil 

obchodnú spoločnosť a zapísal Kabel TV Močenok do obchodného registra.  

V novej koncepcii bola kodifikovaná nová forma poskytovania mediálnych sluţieb nazvaná „komunitné 

vysielanie“, ktorá umoţňuje podľa novej legislatívy získať licenciu aj nepodnikateľskej právnickej osobe, 

ktorá spĺňa podmienky lokálneho komunitného vysielania. 

Forma komunálneho vysielania umoţňuje zabezpečiť vysielateľovi vysielanie v menej náročných a najmä 

právne výhodnejších podmienkach. 

Na komunitné vysielanie sa nevzťahuje celý rozsah zákona nového o mediálnych sluţbách, ale len taxatívne 

určené paragrafy pre túto formu vysielania. Vysielanie televízie Močenok je lokálne zamerané na obec 

Močenok a jeho okolie spĺňa, preto všetky predpoklady komunitného vysielania. V blízkej budúcnosti bude 



vhodné v orgánoch našej obce prerokovať a zváţiť moţnosť zriadenia takejto jednoduchšej právnej formy 

vysielateľa televízie Močenok. Doriešilo by sa najmä jeho právne a ekonomické zabezpečenie vysielania.  

A doriešili by sa otázky zodpovednosti za dodrţiavanie programovej sluţby. 

Starosta obce v kompetencii valného zhromaţdenia rozhodol na základe podnetu Ing. Stanislava Šimka  

o zabezpečenie odborných podkladov pre takýto postup. V prípade potvrdenia moţnosti komunitného 

vysielania bude spracovaný komplexný materiál a predloţený bude obecnému zastupiteľstvu k posúdeniu  

a k rozhodnutiu. 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danej správe. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej správe. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu o činnosti Kabel TV Močenok a hospodárenie za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 11.1 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu o činnosti Kabel TV Močenok a hospodárenie za rok 2022 

 

 

 

11.2 Starosta obce predloţil prítomným poslanom Správu o činnosti obecnej polície za rok 2022.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloţenej správe. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Bc. Ľuboš Blaţo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,   

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu o činnosti obecnej polície za rok 2022. 

 

Uznesenie č. 11.2 – I./OZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 



berie na vedomie 

Správu o činnosti obecnej polície za rok 2022 

 

 

 

12. Diskusia 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár sa vyjadril na tému spaľovne, nakoľko to bola téma posledných dvoch týţdňov.  

Veľmi ho mrzelo, ţe určití členovia jednej skupiny ho očierňovali a tvrdili na internete, napr. ţe podporil 

alebo zahlasoval za výstavbu spaľovne. Tým, ţe sa zdrţal hlasovania alebo ako sa jeden člen verejne v 

príspevku na sociálnej sieti vyjadril, ţe je netransparentný pokrytec a ţe nepočúva slovo občanov a bolo tam 

mnoho ďalších nepravdivých tvrdení. Povaţuje to za očierňovanie jeho osoby a ohováranie. Dohľadal 

obecné hlasovanie z III. obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 24. 6. 2020, kde sa hlasovalo  

o nasledovnom uznesení: 

„Obecné zastupiteľstvo Močenku berie na vedomie vystúpenie riaditeľa Evia a s k projektovému zámeru 

ZEVO“. Sám iniciátor mimoriadneho zasadnutia zahlasoval za tento návrh. 

A ak by sa to začalo riešiť moţno pred dvoma rokmi a nie teraz, tak moţno aj noví poslanci by sa dozvedeli 

o tejto téme nie 4 alebo 5 dní pred mimoriadnym zasadnutím. Moţnoţe aj občania by boli viacej 

informovaní, keby sa to začalo riešiť vtedy. Chcel uistiť občanov, ţe podporuje referendum k tejto otázke a 

ak by aj bolo referendum neúspešné,  tak podporí drvivú väčšinu občanov v ich názore. Akceptuje ich názor 

a nie je mu ľahostajný názor ani jedného občana, ako to niektorí hovorili v príspevkoch a na záver  dodal, ţe 

je dôleţité akceptovať názor druhej osoby, pretoţe to je podľa neho základ budovania slušnej spoločnosti. 

 

Starosta obce uviedol, ţe v posledných dňoch bolo interpelovaných mnoho nepravdivých vecí aţ klamstiev. 

Ako prvé, ktoré sa tu začína šíriť je, ţe nebola informovanosť občanov. Nič sa nezanedbalo.  

Na predchádzajúcom zastupiteľstve, ktoré bolo mimo plánu práce 8.2.2023, to prezentoval na 27 krokoch, 

ktoré jasne popisovali, ţe obec Močenok o všetkom vţdy a transparentne informovala, takţe toto je prvá vec, 

ktorá nie je pravdivá. Súhlasil s poslancom Ing. Minárom v tom, ţe ľudia by sa mali rozprávať, mali by 

vedieť spolu slušne komunikovať a mali by hovoriť pravdu. 

A mali by dokázať urobiť aj to, ţe keď tu niekto urobí streamovanie z tohto zastupiteľstva a odznejú tu 

nejaké slová na adresu poslancov, tak ich odvysiela a zaujme k tomu nejaké stanovisko, ale pravda je 

pravdepodobne len jednostranná vec tejto časti. Je veľmi smutné, ţe namiesto vecného dialógu, na miesto 

odpovedania na otázky tu nastal takýto hon na čaredejnice. Nikto by nemal trpieť za svoj názor a uţ vôbec 

nie, keď je rok 2023. 

Uviedol, ţe informácie boli zverejňované aj v jednotlivých číslach časopise Močenok, boli zverejňované  

na internetovej stránke obce a nadviazal na to, čo uţ v minulosti povedal, ţe obec Močenok, obecné 

zastupiteľstvo a ani on ako štatutár obce v tejto veci nič neporušili. Toto mi potvrdil aj pán poslanec  Mgr. 

Révay, keď sa spolu rozprávali. Neskôr poslanec Mgr. Révay zmenil rétoriku a začal podsúvať niečo v tom 

zmysle, ţe kde si to mal ísť nájsť na úradnej tabuli a pod.  

Toto je vysoko nekorektné od človeka, ktorý profesionálne niečo uţ dokázal. Povedať, ţe aj ste to splnili  

aj ste to nesplnili, tak alebo sme to splnili alebo sme to nesplnili. Ak sme to splnili, tak treba povedať nahlas. 

Nikto z nás tu nepochybil. Veľmi dobre povedal poslanec Ing. Minár, ţe jeden z predkladateľov návrhu  

na mimoriadne zastupiteľstvo tu v tom období sedel. 

Celý ten proces prebiehal úplne štandardným spôsobom tak ako všetky ostatné procesy za posledných 8 

rokov. Nič sa pred občanmi nezatajovalo. Spoločnosť ewia, a.s. pozývala občanov a aj poslancov na 

prehliadku do Viedne a na fotografii preukázal, ţe sa zúčastnili tejto prehliadky 2 poslanci obecného 

zastupiteľstva. Starosta obce poznamenal, ţe ľudia by mali mať k sebe základnú triviálnu úctu. 

 



Poslanec Mgr. Roman Révay reagoval,  ţe samozrejme zachytil tú informáciu v roku 2020, ţe bol na 

obecnom zastupiteľstve predkladaný návrh z úst investorov v bode Rôzne o tom, aký projekt sa tu má 

schvaľovať resp. vyrásť. Stal  sa predsedom komisie pre ţivotné prostredie  a za ním prišli ľudia na začiatku 

januára, keď boli vyrozumení s tým, ţe sa v tejto veci ďalej pokračuje. Proces schvaľovania prebiehal v roku 

2021 a to bolo covidové obdobie. Uviedol, ţe ľudia sa nemohli stretávať ani v rámci rodín.. Poznamenal, ţe 

tá doba nebola vhodná na takéto schvaľovacie procesy. Verejné prerokovanie sa podarilo zorganizovať aţ na 

tretí pokus vzhľadom na vtedy platné pravidlá. Ľudia, ktorí tú problematiku sledovali, museli mať v tom 

chaos. Úrad verejného zdravotníctva stanovil prísne podmienky, za ktorých bolo moţné zrealizovať toto 

verejné prerokovanie.  Moţno aj preto neprišlo toľko ľudí na prerokovanie. Občania nemuseli v tej dobe 

chodiť okolo úradnej tabule. Netvrdil, ţe si to nemohli nájsť aj na  stránke obce. Uviedol, ţe starosta a obec 

postupovala v zmysle zákona. V Trnovci nad Váhom starosta obce informoval aj iným spôsobom a trošku 

občanom ozrejmoval tú problematiku, nakoľko sa ich to bytostne týka, keďţe sú v smere prevládajúcich 

vetrov. V Trnovci prišlo aj viacej občanov na verejné prerokovanie. Aj si viac naštudovali danú 

problematiku. V tom období 2021 aj v kostoloch boli prísnejšie pravidlá a mohli púšťať menší počet 

veriacich. 

 

Starosta obce reagoval, ţe obec postupovala v zmysle usmernenia Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva. Všetky veci, ktoré nám nariadili, boli dodrţané. Na základe odporúčania, resp. nariadenia 

Regionálneho úradu verejného zdravotníctva bolo 2× verejné prerokovanie odloţené a organizovali sme ho 

presne tak isto, ako v citovanom Trnovci alebo necitovanej Šali. Nič nebolo porušené. Nie je to o tom, ţe 

niečo nebolo - mohlo byť viacej odkomunikované a pod. Od septembra 2019 odkedy prvýkrát prišla táto 

informácia - všetky správy sme zverejňovali tak, ako mali byť. Nikto nemal zámer niečo zatajovať, či on ako 

starosta, alebo obecné zastupiteľstvo v predchádzajúcom volebnom období.   

Starosta obce skonštatoval, ţe kaţdý dostal nejaký mandát od svojich voličov a kaţdý má svoje právo 

povedať svoj názor a on na nikoho ani nepísal, ani nekričal ani neuráţal.  

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár uviedol, ţe zámerne sa nevyjadroval na sociálnej sieti, lebo nemá za to, ţe sa tam 

viedla konštruktívna debata a len by ho zlinčovali v komentároch. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, ţe ako šalanka sleduje tému spaľovne viac menej od začiatku. Má dojem, ţe táto 

téma je medializovaná dosť v rámci Šale, okolia a celkovo okresu. V Trnovci nad Váhom bolo referendum,  

v Šali boli rôzne akcie, bolo toho veľa. Dala otázku na zamyslenie, ţe či by bolo niečo inak, ak by na verejné 

prerokovanie napr. prišlo 300 občanov. Lebo posudzovanie vplyvu na verejné prostredie nesúvisí  

s občianskymi aktivitami. V štúdii je spomenutý vývoj onkologických ochorení v okrese aj konkrétne 

v Močenku v porovnaní s celým Slovenskom. Čiţe tí, ktorí sú posudzovatelia tých vplyvov, berú do úvahy 

tie technické správy.  Tá EIA štúdia nijakým spôsobom nezohľadňuje občianske aktivity. Je tam niekoľko 

rozporov podaných v zákonnej lehote a verí, ţe ešte nejaké budú. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay reagoval, ţe uţ aj minule povedal, ţe išlo tu hlavne o to, aby občania mali 

moţnosť sa vyjadriť v zákone stanovenej lehote. Myslí si, ţe rozklad bolo moţné podať do 16. 2.2023. Tým 

mimoriadnym obecným zastupiteľstvom chceli dosiahnuť informovanosť občanov. So ţiadosťou o zvolanie 

OcZ mimo plánu práce prišiel za starostom obce 24. januára 2023 a bolo zvolané na posledný moţný 15-ty 

deň. Termín zasadnutia OcZ chcel dať vyhlásiť aj formou obecného rozhlasu, aby prišla aj verejnosť.  

Ale nebolo to vyhlásené. Vedel, ţe na zastupiteľstvo prídu  predstavitelia zo strany navrhovateľa ewie, a.s.  

Vysvetlia svoj zámer a občania by mali 6 dní na to, aby podali svoje pripomienky na ministerstvo. 

 

Starosta obce sa pýtal poslanca Mgr. Romana Révaya, čo je podstata rozkladu. 

 



Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, ţe je to opravný prostriedok, ktorí mohli občania vyuţiť a mnohí  

z nich to aj vyuţili. Išlo o opravný prostriedok k záverečnému stanovisku Ministerstva ţivotného prostredia 

SR. 

 

Starosta obce uviedol, ţe to záverečné stanovisko Obec Močenok na rozdiel Obce Trnovec nad Váhom 

zverejnila hneď na druhý deň ako túto informáciu dostala. Treba povedať fakty a tými faktami sú,  

ţe 16. januára zverejnilo Ministerstvo ţivotného prostredia neprávoplatné stanovisko a na druhý deň obecná 

webová stránka aj úradná tabuľa bola oblepená týmto oznamom. 

Treba si pozrieť, kedy toto stanovisko zverejnilo mesto Šaľa a obec Trnovec nad Váhom. 

Zastupiteľstvo mimo plánu práce bolo zvolané na posledný moţný deň z dôvodu, ţe starosta obce bol 

pozitívny na COVID-19 a nebol v práci. Ďalej uviedol, ţe keby ho navrhovatelia oboznámili so zámerom,  

ţe to rokovanie OcZ chcú robiť vo veľkom, tak by sa podľa toho všetko zariadilo a spravilo by sa zasadnutie 

vo väčšej sále. Ale OcZ uţ bolo zvolané na pôvodné miesto, kde aj vţdy bývajú zasadnutia OcZ. Ţiadosť 

o vyhlásenie v obecnom rozhlase doručil poslanec Mgr. Roman Révay v pondelok s odkazom, ţe nech  

sa starosta rozhodne, čo urobí. Tak ako starosta si povedal, ţe do tejto miestnosti sa nezmestí 200 ľudí  

a zastupiteľstvo bolo zvolané a je jeho miesto sa uţ meniť nemohlo, preto sa oznam  nevyhlásil. O túto 

problematiku sa zaujíma od samého začiatku a preto bol aj osobne na Ministerstve ţivotného prostredia SR, 

aby sa s materiálmi oboznámi a nikoho teraz neuráţa, ţe sa vtedy o tú problematiku nezaujímal. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe verejné prerokovanie bolo 2. júna 2021. Mama poslanca Mgr. 

Révaya sa na mimoriadnom OcZ informovala, ţe kedy to bolo vysielané v káblovej televízii. Záznam 

z verejného prerokovania išiel v televízii 5. júna 2021 a viackrát to bolo reprízované. Celý trojhodinový 

záznam bol vysielaný v káblovej televízii viackrát. Potom na zastupiteľstve, na ktorom bol aj poslanec Ing. 

Marek Mesároš, na ktorom prvýkrát predstavili tento projekt. Prezentácia zámeru trvala hodinu a v rámci 

rozpravy o tom projekte neboli ţiadne pripomienky. Následne záznam z OcZ bol v premiére odvysielaný  

v sobotu a potom viackrát to bolo reprízované, takţe ľudia mali moţnosť si to pozrieť.  Vyšli informácie  

o tomto projekte v časopise Močenok v piatom čísle v roku 2020, potom v šiestom čísle v roku 2020, v 

druhom čísle v roku  2021 a  v štvrtom čísle v roku 2021.  Občania si môţu pozrieť na stránke obce všetky 

časopisy, takţe nemôţeme povedať, ţe by sme bránili informáciám. Čo sa týkalo toho verejného 

prerokovania. On tam bol a neboli uţ ţiadne také obmedzenia, ţe by sme boli rozsadení, ţe by pri vstupe  

niekto zastavoval ľudí. Pokojne sa tam mohlo oveľa viac ľudí umiestniť. Keby obec chcela niečo redukovať, 

tak to urobí v skoršom termíne, keď  tie opatrenia boli oveľa prísnejšie. Keby tam vtedy prišlo 3× toľko ľudí, 

tak sa tam zmestia, uţ boli voľnejšie opatrenia. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár sa informoval, či by malo nejaký vplyv to uznesenie, o ktorom hlasovali na 

mimoriadnom zasadnutí, ak by zahlasovali, ţe nesúhlasia s tým, ţe tu chceme mať spaľovňu. Ako by to 

ovplyvnilo ten proces. Poznamenal, ţe či si myslia, ţe by minister ţivotného prostredia na to prihliadal. 

Skonštatoval, ţe v pripomienkovom konaní sa má pripomienkovať to, čo je v tej dokumentácii. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay mu odpovedal, ţe podľa neho by to malo zásadný vplyv na MŢP SR. V roku 

2013 bolo obecným zastupiteľstvom schválené uznesenie, ktoré sa týkalo toho, ţe kaţdá činnosť – resp. 

stavba, ktorá by ovplyvňovala ţivotné prostredie v budúcnosti a realizovala by sa v okruhu 35 km, tak musí  

byť prerokovaná v obecnom zastupiteľstve. To sa udialo na mimoriadnom zasadnutí OcZ, ktoré inicioval  

so svojimi kolegami. Preto si myslí, ţe ak by poslanci s týmto zámerom nesúhlasili, tak by to malo 

výpovednú lehotu na Ministerstve ţivotného prostredia a na príslušné komisie.  

Poslanec Mgr. Révay ozrejmil, ţe nikdy nepovedal, ţe nech sa starosta rozhodne ohľadom vyhlásenia 

oznamu o mimoriadnom OcZ v rozhlase. Vţdy sa snaţí jednať korektne, aj keď v tejto záleţitosti majú 

rozdielne názory. Išlo mu hlavne o to, aby občania vedeli, ţe môţu podať rozklad k rozhodnutiu MŢP SR. 



Starosta obce ozrejmil, ţe fakt je ten, ţe sme sa v tomto procese nevyjadrovali v zmysle uznesenia, ktoré 

spomínal Mgr. Révay, nakoľko sa nehovorilo o stavbe. Hovorilo sa o neprávoplatnom rozhodnutí, ktorým je 

EIA štúdia, tzn. vplyv dopadov na ţivotné prostredie a ţivoty ľudí, takţe nehovoríme o stavbe. Uznesenie  

z roku 2013 je stále platné a nikto ho nezrušil. 

 

Občan p. Michal Varga sa zapojil do diskusie a uviedol, ţe asi na jeho osobu naráţali, ţe on je ten, ktorý 

očierňoval poslancov na sociálnej sieti, ale pod daným príspevkom bolo viacero komentujúcich osôb a nie 

len on. Poznamenal, ţe reagoval na momentálnu situáciu ako občan a volič tejto obci. Nemyslí si, ţe by on 

niekoho očierňoval. Len je sklamaný z reakcie niektorých poslancov a ich konania. Očierňovanie môţe byť 

to, čo o ňom tvrdia oni. Uviedol, ţe ohľadom tej informovanosti k tejto téme, sám poslanec na mimoriadnom 

OcZ povedal do záznamu, ţe nebol o tom dostatočne informovaný, tak potom nevie, čo si má o tom myslieť. 

On sa mimoriadneho OcZ nemohol zúčastniť, lebo bol chorý. Pán Varga poznamenal, ţe on o tejto investícii 

vedel od roku 2019, ale mnoho občanov o tom nevedelo. Občania sú leniví si hľadať informácie. 

 

Starosta obce uviedol, ţe nemôţe byť chybou obce to, ţe občania sú leniví (pouţil slovník občana p. Vargu) 

a budú to dávať za vinu obci?!  Povinnosťou je si tie informácie naštudovať. Nepáčila sa mu táto situácia. 

Všetko je dohladateľné a nech mu ukáţu, kde obec spravila chybu. Vyberajú sa slová a vety z kontextu. 

 

Pán Varga na obranu povedal, ţe on len zverejňoval reportáţ z RTVS a status p. starostu Trnovca nad 

Váhom. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík poznamenal, ţe p. Varga napísal status na sociálnej sieti, v ktorom uvádzal, 

ţe rodiny poslancov, ktorí sa zdrţali pri hlasovaní, ţe by sa za nich mali hambiť. Status bol následne 

zmazaný. 

 

Pán Varga na obranu povedal, ţe on napísal , či sa nebudú ich rodiny hambiť. Úmyselne nechcel nikoho 

uraziť. 

 

Starosta obce a Ing. Rastislav Benčík reagovali, ţe či je to slušná komunikácia. Toto nie je vecná diskusia. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal na adresu p. Vargu, ţe na základe čoho hovorí, ţe keď sa zdrţali 

pri hlasovaní, ţe umoţnili výstavbu tejto investície. Na základe čoho to mohol povedať, podľa neho to je 

neslušné a zavádzajúce. Rešpektuje názor kaţdého jedného občana a on má tieţ svoj názor. Nemá právo na 

to, aby uráţal ľudí za to, ţe má niekto iný názor. Ľudia majú právo sa báť o svoje zdravia a pýtať sa otázky. 

Nie je chemik ani enviromentalista. Minulé zastupiteľstvo sa zmenilo na verejné zhromaţdenie a robil sa 

veľký nátlak, ktorý skončil vulgarizmami. 

 

P. Varga mrzelo do akej roviny to všetko skĺzlo a malo by ísť o konštruktívne veci. Pozrel si rokovania 

a hlasovania iných zastupiteľstiev, kde riešili túto problematiku a všetky vyjadrili jednoznačný názor. Preto 

si myslí, ţe keď sa zdrţali hlasovania, ţe dali tomuto projektu zelenú a nemohol sa podať rozklad zo strany 

obecného zastupiteľstva a takto to on vyhodnotil.  

 

Starosta obce uviedol, ţe znovu podsúva niečo, čo nie je pravda. Rozklad na ministerstve ţivotného 

prostredia sa mal podávať k neprávoplatnému rozhodnutiu k EIA štúdii. Mal sa týkať k odborným veciam, 

ktoré boli v tej správe spomenuté. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe on na Ministerstvo ŢP SR telefonoval aby sa informoval. Uviedol, ţe 

rozklad bolo moţné podať do 16.2.2023. Podané rozklady sa vyhodnotia a budú vyzývať, aby sa k tomu 



príslušné strany vyjadrili. Následne postúpia podklady rozkladovej komisii a tá potom rozhodne, ţe či zruší 

alebo nezruší rozhodnutie MŢP SR. Ďalej sa na ministerstve informoval, keby zastupiteľstvo hlasovalo proti 

spaľovni, či to ovplyvní tento proces. Odpovedali mu, ţe v ţiadnom prípade. Také uznesenie by nemalo 

vplyv na EIA štúdiu a proces by pokračoval ďalej. Miešali by sa hrušky s jablkami. Takţe tvrdenie p. Vargu 

nie je pravda. On je za referendum, aby sa vyjadrili všetci občania. Nič zlé neurobili. Keď aj nebude úspešné, 

tak sa prikloní k väčšine názorov občanov. 

 

Pán Varga uviedol, ţe jeden z poslancov sa pýtal občanov v ul. Nitrianskej, aký je ich názor na spaľovňu 

a povedali mu, ţe nie sú za a on tieţ povedal, ţe nie je za tú spaľovňu a potom sa na OcZ zdrţí hlasovania. 

Poznamenal, ţe sa obáva dioxínov, ktoré sa ukladajú v prostredí. Podľa štúdií v blízkosti spaľovní sú vyššie 

hodnoty vo vajíčkach.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe ani poslanec Ing. Marek Mesároš najprv nemal pripomienky k tomu 

projektu a kaţdý môţe zmeniť názor. Naštudovať si veci a podobne. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blaţo uviedol, ţe si vyprosuje, aby ho nazýval p. Varga klamárom. On sa pýtal občanov 

len na ich názorov. Pán Varga pracuje v Krajskom riaditeľstve HaZZ Nitra a to dalo stanovisko, ţe spaľovňa 

nemá vplyv na ţivotné prostredie. Poznamenal, ţe sa mu vôbec nepáči, čo sa odohráva na sociálnych 

sieťach. 

 

Pán Varga uviedol na pravú mieru, ţe Krajské riaditeľstvo HaZZ Nitra sa vyjadruje len k protipoţiarnej 

bezpečnosti stavby, či to má vplyv na ţivotné prostredie, k tomu sa vyjadruje odbor ţivotného prostredia  

a v spolupráci, keď majú koordinovanú kontrolu. On nikoho neburcuje proti nim. 

On ani nevymazal ţiadny komentár, bola to neoficiálna stránka na FB Močenku. 

 

Starosta obce uviedol, ţe nie je normálne, aby niekto tvrdil, ţe zobrali úplatok. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, ţe v zmysle rokovacieho poriadku sú zasadnutia obecného 

zastupiteľstva verejné.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, ţe verejné rokovanie je vţdy verejné, ale to neznamená, ţe môţe 

verejnosť vstupovať, narušovať a meniť rokovanie vrcholného orgánu. To nie je o tom, ţe si neváţime ľudí. 

To je tak dané, nakoľko inštitút zastupiteľstva má svoje pravidlá, má svoj rokovací poriadok, má svoj 

program a tí občania majú právo sa prihlásiť a majú právo dostať slovo. Majú právo hovoriť, ale to 

neznamená, ţe oni ovládnu a zmenia rokovanie na verejné zhromaţdenie. Ale aj verejné zhromaţdenie má 

svoje pravidlá. 

Obrátil sa na p. Vargu, ţe mu bude vďačný, ak mu povie jeho názor na vec. Európska únia vyvinula v roku 

2019 obrovský tlak a platí zákaz otvárania nových skládok. A ten platí v SR ale aj v celej Európskej únii.  

Do roku 2035 máme zníţiť na 10 % skládkovanie. Vychádza mu z toho jeden veľký problém, , ţe čo budeme 

robiť s tými smeťami. Zaţil časy, keď sa smeti sypali na vlkovú dolinu. Majitelia skládok zvyšujú ceny za 

skládkovanie a budú nás tlačiť do vecí, ktoré nebudeme zvládať. Za rok pôjdu ceny o 100 %. Nič nie je 

dokonalé, ale teraz tu nič lepšie nie je. 

 

Pán Varga uviedol, ţe sú aj iné moţnosti neţ len spaľovanie. Sú ďalšie 3 moţnosti likvidácie odpadov. Dal 

kolovať materiál, ktorý spracoval z informácií z internetu. Sú to zahraničné štúdie. Tieto formy sú 

ekonomicky náročnejšie. Je tú veľký znečisťoval a to spoločnosť Duslo, a.s. . Prečo to chceme mať tu?! Je 

hrdý na to, ţe má naša obec mieru vytriedenia vyše 70 %. Teplo zo spaľovní je druhé najdrahšie vo svete. 

 



Starosta obce poznamenal, ţe do 27. novembra minulého roku platil zákon, ktorý nariaďuje mestám a 

obciam od 1. januára 2023 robiť tzv. mechanicko biologickú úpravu odpadov. Keby minister ţivotného 

prostredia neodloţil tento termín, tak by nám v tomto roku stúpla cena odpadu minimálne o 100 %. My sme 

od PZO dostali ponuku na spracovanie odpadov v sume 120 – 130,-€/tonu. Ten proces je rovnako 

energeticky náročný, ako kaţdá ďalšia činnosť, pretoţe tam je dotrieďovacia linka, tam sa musí odkladať 

zelený odpad, ktorý tvorí metán a mnohé ďalšie veci. Pre neho je najlepší odpad ten, ktorý sa nevytvorí. Sám 

bol pozrieť spoločnosť vo Viedni, kde bol vysvetlený proces spaľovania a triedenia. Jedna vec je separovať 

a druhá recyklovať. Problémy nastali vo chvíli, keď Ázijské krajiny prestali brať z Európy plasty. PZO má 

problém s veľkým mnoţstvom papiera, nikto ho nechce. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blaţo poprosil, aby sa zmiernilo vyjadrovanie občanov na sociálnych sieťach. Je za to, 

aby občania povedali svoj názor v referende. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, ţe keby ostatné obce a mestá nasledovali náš trend v separovaní 

odpadov, tak by toľko toho komunálneho odpadu nebolo. Moţno treba vyuţiť existujúce cementárne, ktoré 

si pýtajú ten odpad. 

 

Občan Martin Tomčala sa zapojil do diskusie s otázkou, ako sa vie dostať k videu z mimoriadneho OcZ, 

nakoľko nemá káblovú televíziu 

 

Starosta obce mu odpovedal, ţe záznam bol odvysielaný v káblovej televízii. Vysielanie sa dá pozerať aj cez 

webovú stránku obce. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko poznamenal, ţe programová sluţba TV Močenok je tak koncipovaná,  

ţe v sobotu je vyhradený priestor pre zastupiteľstvá a to sa cyklicky celý mesiac opakuje, tzn. ţe kaţdú 

sobotu je vysielaný záznam z OcZ o 8:00, 10:00, 15:00 a 20:00 ide celý záznam. Neupravované, nestrihané. 

 

Pán Tomčala navrhol, či by nemohol byť prenos zo zasadnutia OcZ na ţivo vysielaný (tzv. streamovaný). 

 

Starosta obce odpovedal, ţe takýto prístupový bod je len v kostole. Nikde inde nie je taký vysielací bod. 

Občan má moţnosť sledovať záznam z OcZ prostredníctvom káblovej televízie alebo prostredníctvom 

webovej stránke.  

 

Pán Tomčala sa informoval, kde nájde zápisnicu z mimoriadneho OcZ, nakoľko program bol len z dvoch 

bodov. 

 

Starosta obce mu vysvetlil, ţe zápisnicu píše prednostka obecného úradu, keď bude napísaná, tak ju overujú 

dvaja overovatelia z radov poslancov a následne je zverejnená na internetovej stránke obce. 

 

Prednostka Ing. Lucia Benčíková doplnila, ţe vzhľadom aj na iné pracovné povinnosti v súčasnej dobe 

zápisnica z mimoriadneho OcZ nie je napísaná, v dohľadnej dobe bude napísaná, zaslaná na overenie 

poslancom a zverejnená. 

 

Pán Tomčala sa informoval aj na kolaudácia chodníka v ul. Balajka. Na konci ul. Balajka vyústenie na ul. 

Nitrianska je rozdiel v teréne odkiaľ môţe naplavovať zeminu z poľa. Pýtal sa na cenové ponuky na stanice, 

ktoré by monitorovali stav ţivotného prostredia. Ďalej sa zaujímal, kde si môţe uplatniť škodu na aute  

od odrazených kamenčekov z cesty. V strede ul. Balajky je trafostanica, na ktorej je pravidelne otvorená 

skrinka. 



Starosta obce odpovedal, ţe chodník ešte nie je skolaudovaný. Na konci chodníka v ul. Balajka obec  

na vlastné náklady dá zatrávňovacie kocky, aby zemina nebola vyplavovaná na chodník. Ďalej odpovedal,  

ţe zatiaľ obec má jednu cenovú ponuku na stanicu monitorujúcu stav ţivotného prostredia.  

Starosta na škodu na aute odpovedal, ţe p. Tomčala nemôţe tvrdiť, ţe auto ma poškodené z kamenčekov  

na ceste. Ohľadom trafostanici ide o úmyselné poškodzovanie majetku a obec to viackrát opravovala.  

Poţiadal p. Tomčalu, aby mu jeho pripomienky poslal na mail. 

 

Poslanec Bc. Ľuboš Blaţo sa zapojil do diskusie, ţe nech si nájde na kamerovom systéme EČV vozidla, 

z ktorého bol odrazený kameň a môţe ho poţiadať o úhradu škody. 

 

Pán Tomčala navrhol, nech sa spraví znovu prerokovanie so zástupcami spoločnosti ewia a.s. napr. v kine, 

nech sa to aj 3 týţdne dopredu hlási v obecnom rozhlase a kto príde, tak príde. Občania si budú môcť 

pripraviť otázky a dozvedieť sa na ne odpovede. Aj pre obec to bude schodnejšie, ţe preto spravila všetko.  

 

Do diskusie sa pripojil Ing. Miroslav Bicek, ktorý je zástupcom spoločnosti ewie a.s. a veľmi ho mrzelo, aké 

vášne nastali po mimoriadnom OcZ. Poznamenal, ţe proces beţí 4 roky a nie je uzatvorený. Bohuţiaľ to,  

čo má v našej republike trvať 3-6 mesiacov, trvá uţ takmer 4 roky a je to hlavne kvôli aktivistom. 

Druhá vec, o ktorej sa hovorilo. Investor má zo zákona povinnosť urobiť verejné prerokovania, tak ho 

urobili. Občania alebo poslanci sa môţu vyjadriť a zapojiť do procesu  a tak vyjadriť svoje námietky. Mnohí 

tak aj urobili a prišlo asi ďalších 20 -30 podnetov na ministerstvo  a to sa bude nimi zaoberať. 

Poznamenal, ţe by bolo korektné, aby sa obecné zastupiteľstvo vyjadrovalo aj iných investičným akciám 

v zmysle spomenutého uznesenia (pozn.: výstavba zariadení ovplyvňujúcich ţivot. prostredie v okruhu 30 

km od obce Močenok) pretoţe napr. v Seliciach sú hneď 2 spaľovne.  

22 km odtiaľto je skládka, na ktorú momentálne obec vozí odpad, ktorá takisto ţiada o ďalšie rozšírenie a 

tieto projekty nejakým spôsobom nevzbudili ich pozornosť, hoci sú do 30 km. 

Väčšina tých diskusií začína som laik, nie som odborník, ja nie som odborníčka, ale skládka je lepšia. Práve 

to je ten problém, ţe vo väčšine prípadov ľudia tú problematiku nemajú naštudovanú, neakceptujú tie 

odborné posudky.  

V mene spoločnosti ewia pozval poslancov ako prvých, keď chcú rozhodovať o niečom, čo nemajú 

naštudované a nikdy v ţivote  to nevideli, nech sa idú pozrieť do Viedne alebo na inú lokalitu podľa ich 

uváţenia. Bude im vysvetlené, čo to naozaj obnáša a potom aj v prípade referenda sa môţu kľudne pozrieť 

ľuďom do očí a povedať im: Áno, bol som tam alebo Nie - nepresvedčilo ma to. Budú to akceptovať, ale 

bude to aspoň korektné voči ľuďom, pretoţe ak chcú rozhodnutie hodiť na občanov i keď oni sú zvolení 

zástupcovia, určite v istom momente sa im to vráti a budú sa musieť rozhodnúť.  

Ohľadom dioxínov uviedol, ţe Obec Močenok produkujete ročne viac dioxínov ako prevádzka takého 

zariadenia, ktoré tam má stáť. Toto sú všetko otázky, ktoré sú veľakrát aktivistami zneuţívané. 

Ing. Bicek poznamenal, ţe niekoľko mesiacov ţiadne rozhodnutie ešte nepadne, je to ťaţký proces. 

Radi zorganizujú takéto výlety a zájazdy, aby si ľudia pozreli naozaj, čo ich čaká. Mnohí ľudia, ktorí tu chcú 

najprv kritizovať a potom mudrovať na Facebooku, by si mali radšej nájsť ten čas a ísť sa pozrieť na takéto 

zariadenie. Je moţné aj potom, ţe niekoho nepresvedčíme a povie, ţe áno,  nie je dobré spaľovať ten odpad, 

ale aspoň pochopia, ţe nechceme tu postaviť niečo, čo by ohrozovalo naše ţivoty, pretoţe aj on sám tu ţije. 

Treba im dať na výber, či si chcú vybrať skládkovanie, ktoré bude stáť 120 EUR a viac od budúceho roka 

alebo chcú mať ekologickejšiu moţnosť, ktorou je separovanie, recyklácia a energetické zhodnocovanie, 

ktoré moţno budú mať za polovičnú cenu. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora ešte dodal, ţe si preveroval, ako hlasovali na zastupiteľstvách v Šali a v Trnovci 

nad Váhom. V Šali o tom nehlasovali a  v Trnovci nad Váhom prijali uznesenie, ţe obecné zastupiteľstvo 

vyjadruje nesúhlas so zámerom navrhovanej činnosti centra cirkulárnej ekonomiky a poslali to na 



Ministerstvo ţivotného prostredia. Takţe nemalo to vplyv a normálne proces EIA beţí ďalej. Takţe keby 

odhlasovali uznesenie, ktoré navrhovali na mimoriadnom OcZ, tak isto by to nemalo vplyv v procese EIA. 

 

Ing. Miroslav Bicek uviedol na správnu mieru informáciu o zastupiteľstvách, ţe v Šali jeden z poslancov dal 

uznesenie, ţe chcú o tom hlasovať, ale nakoľko ten proces nebol ukončený, nemali k tomu ţiadne 

informácie, tak sa povedalo, ţe sa bude hlasovať inokedy, tzn. ţe nehlasovali na túto tému. 

 

 

 

13. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na I. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2023. 

Poďakoval všetkým, ktorí 4. februára 2023 pomáhali pri poţiari rodinného domu. Pri tom poţiari zasahovali 

obecní dobrovoľní hasiči. Poďakoval občanom, ktorí následne na druhý deň pomohli túto situáciu riešiť. 

Poslancovi Bc. Ľubošovi Blaţovi, ktorý pomáhal pri vyriešení náhradných dokladov pre  rodinu. 

Riaditeľovi ZŠ Močenok Mgr. Lackovi za to, ţe zorganizoval zbierku pre rodinu a takisto aj pani Ing. 

Novákovej z Jednoty dôchodcov Slovenska, ktorá s kolegyňami zabezpečila oblečenie pre rodinu.. 

Momentálne je rodina v náhradnom ubytovaní a majú čas na to, aby si vyriešili svoju situáciu. 

V neposlednom rade poďakoval svojim kolegyniam a kolegom z Obecného úradu, ktorí mu pomáhali riešiť 

danú situáciu.  

 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Močenok, 21. 02. 2023 

 

Overovatelia:    Mgr. Roman Révay ......................................................... 

 

 Ing. Rastislav Benčík ......................................................... 


